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Geachte leden van het college, 
 
Op woensdagavond 4 maart 2020 was de fractie 50 Plus, naast andere raadsfracties,  te gast bij de 
supporters We Are van Helmond Sport om te spreken over de achtergronden van de bouw van een nieuw 
stadion, met name dan van uit het perspectief van de supporters. 
Deze meeting was voor de fractie ( en naar ons idee ook voor de andere fracties) erg waardevol en verliep in 
een ontspannen sfeer. 
Voor de supportersgroep was het van belang om te duiden wat hun positie was in het licht van de 
bestuurscrisis bij Helmond Sport en de gevolgen daarvan voor de bouw van het Stadion. 
Dat was 4 maart 2020!Daarna moesten we het doen met berichtgeving in het ED en het weblog voor 
Helmond. 
Vanzelfsprekend realiseren we ons dat in de achterliggend periode bestuurlijke inzet gericht is op het in veel 
opzichten handlen van de coronacrisis. Maar lezen we ook in nieuwsberichten over verkoop van panden, 
van het niet tot elkaar komen van bestuur Helmond Sport en het college, van de inzet van een mediator, van 
een OMO bestuur dat onverholen vast houdt aan de afspraken. 
Voor de buitenwacht en vermoedelijk zeker ook voor veel raadsleden betekent dit veel onduidelijkheid. Wij 
denken dat het proces om te komen tot de bouw van dit stadion er bij gebaat is dat die transparantie er wel 
is. In deze periode van de pandemie heb je elkaar nodig. 
Vorenstaande leidt tot de volgende vragen aan het college: 

• Waar ligt en wat is het verschil van inzicht tussen het bestuur van Helmond Sport en het college? 

• Was de inzet van een externe een gezamenlijk besluit van het bestuur van Helmond Sport en het 
college? 

• Welke rol en positie had en heeft het OMO bestuur in dit traject van onenigheid tussen het bestuur 
van Helmond Sport en het college en wat is daaromtrent hun oordeel? 

• Wat is/was de opdracht voor de mediator? 

• Heeft deze mediator inmiddels gerapporteerd? Zo ja kan die rapportage openbaar gemaakt worden? 
En welke consequenties worden er door het college verbonden aan die rapportage? 

Helmond, 28april 2020 
Fractie 50 PLUS 
F. Mol, J. van Aert 
J.K. van der Zanden, R. van Lierop 
Het adagium voor nu is: Helmond en Helmonders voor elkaar!! 
 
 
 
Antwoord van het college van burgemeester en wethouders: 
 
Deze vragen zijn afgedaan middels raadsinformatiebrief 62 en de raadsbijeenkomsten van 3 en 9 juni. 
 
 
 
 


